名称: 鞋类静态防滑性能试验机

型号：FH-50

一、产品简介：

用于测量地面石材、陶瓷砖、塑料薄膜和薄片、橡胶、纸张、纸板、编织袋等材料滑动时的静摩擦系数和动摩擦系数。通过测量材料的滑爽性，可以控制调节材料生产质量工艺指标，满足产品使用要求。另外还可用于日化用品的滑爽性能测定。采用触摸屏控制，友好的人机操作界面。仪器内部设有行程限位和正负力值过载保护功能。具有测试速度可调、负荷测量精度高、操作方便等特点。

First, Product introduction:Used to measure the static friction coefficient and dynamic friction coefficient of ground stone, ceramic tile, plastic film and sheet, rubber, paper, cardboard, woven bag and other materials when sliding. By measuring the slip of the material, the quality and process indicators of the material production can be controlled and adjusted to meet product use requirements. In addition, it can also be used to determine the slip performance of daily chemical products. Touch screen control, friendly man-machine operation interface. The instrument is equipped with internal travel limit and positive and negative force value overload protection functions. It has the characteristics of adjustable test speed, high load measurement accuracy and convenient operation.

二、技术参数：
★测力范围：0-100N、0-200N、0-500N（可选）

★测力精度：0.1

★重块重量：50N，4.5KG、2700g（可选）

★功率：240W

★电源：220V，

★电动均匀施力。

Technical parameters：
★ Measuring range: 0-100N, 0-200N, 0-500N (optional)

★ Force measurement accuracy: 0.1

★ Heavy weight: 50N, 4.5KG, 2700g (optional)

★ Power: 240W

★ Power: 220V,

★ Electric force is applied uniformly.

三、试验机配置：

★主机1台，

★砝码1件，

★400号碳化硅砂纸2张，

★P220碳化硅粉1包，

★150*150*5mm及100*100*5mm浮法玻璃各1块。

Third, the test machine configuration:

★ 1 host,

★ 1 weight,

★ 2 pieces of 400 silicon carbide sandpaper,

★ 1 pack of P220 silicon carbide powder,

★ 150 * 150 * 5mm and 100 * 100 * 5mm float glass each.

四、使用方法：
将测试面擦拭干净,必要时用清水洗净并干燥,

将测试样品放在工作台上,将滑块组件放在测试面上,调整试样高度，使滑块组环*螺丝与力传感器处于同于水平。力传感器挂钩挂在滑块组件的环*螺钉上,在滑块组件上面的中心位置放置一个50 N的重块,固定测试样品,使力传感器的拉杆和**螺钉保持在同一条水平线上,3秒中内，按试验键，立即缓慢拉动设备至滑块组件恰好发生移动,记录下此时的拉力值,准确至0.1 N,一个测试面上要拉动4次组件,每次与上次方向在水平面上呈90角,每进行一次拉动前就要用400号砂纸对耐磨合成橡胶表面进行一次打磨并保持表面平整。记录所有读数。

Method of use

Wipe the test surface clean, rinse with water and dry if necessary.

Place the test sample on the workbench, place the slider assembly on the test surface, and adjust the height of the sample so that the slider group ring * screw and the force sensor are at the same level. The force sensor hook is hung on the ring * screw of the slider assembly, and a 50 N weight is placed at the center position above the slider assembly to fix the test sample, so that the lever of the force sensor and the screw are kept on the same horizontal line. Within 3 seconds, press the test button, and immediately slowly pull the device until the slider assembly just moves. Record the pulling force at this time, accurate to 0.1 N. Pull the component 4 times on a test surface, each time with the last direction. At a 90-degree angle on the horizontal plane, the surface of the wear-resistant synthetic rubber must be polished with 400-grit sandpaper before each pull and keep the surface flat. Record all readings.

